
Stockholm, 2024-09-20 

Bästa Ladokkonsortiet, 

 

Vi vill härmed formellt ansöka om att gå med i Ladokkonsortiet och införa Ladoks 
studieadministrativa system som ersättning för vårt nuvarande egenutvecklade system, TAS. 

Under det gångna året har vi genomfört en omfattande förstudie i syfte att utvärdera våra behov 
och de möjligheter som Ladok erbjuder. Förstudien har inkluderat interna projektmöten samt 
kontinuerlig rapportering till vår styrgrupp och Handelshögskolans ledningsgrupp. Vi har 
noggrant kartlagt funktionerna och processerna i TAS och jämfört dem med motsvarande 
funktioner i Ladok. Dessutom har vi genomfört en enkätundersökning med TAS-användare för 
att förstå deras upplevelser av de nuvarande processerna och framtida behov. 

Vi har även besökt flera lärosäten som redan ingår i Ladokkonsortiet, såsom Kungliga Tekniska 
högskolan (KTH) och Stockholms universitet, för att fördjupa vår förståelse för deras 
användning av Ladok. Kollegor i nyckelroller, exempelvis inom examenshantering och 
statistikframtagning, har också besökt andra universitet. Vidare har vi undersökt internationella 
alternativ till Ladok och granskat systemen som används av våra internationella 
partneruniversitet. Baserat på våra utredningar ser vi att Ladok är det bästa alternativet för oss. 
Sammanfattningen av förstudien inklusive rekommendationen till ledningsgruppen finns 
bifogad som Bilaga 2. 

Under processen har vi haft kontinuerlig kontakt med Gunnar Råhlén, Mauritz Danielsson, och 
andra sakkunniga som Jan Johansson. Vi har även skickat frågor till er samt våra kontakter på 
KTH och mottagit omfattande svar, vilket har hjälpt oss att ytterligare tydliggöra vår väg framåt. 
Våra systemarkitekter har etablerat en dialog med Ladoks systemarkitekter för att säkerställa 
en smidig teknisk övergång. 

Vi är medvetna om att en övergång till Ladok kommer att innebära förändringar i våra nuvarande 
processer och funktioner. Vissa funktioner som vi använder i TAS finns för närvarande inte i 
Ladok. Ett krav som vi har är att systemet måste kunna konfigureras till att vara enspråkigt på 
engelska, exempelvis vissa examensbevis och kursplaner. Ytterligare ett krav vi inte kan avvara 
är hanteringen av kurser utan omfattning (som ger 0 högskolepoäng) eftersom sådana ingår i 
examenskraven i några av våra utbildningsprogram. Vi ser stora fördelar med att gå över till 
Ladok och är redo att avsätta de nödvändiga resurserna för att stödja denna övergång. 

Inför den planerade datakonverteringen från TAS har vi, enligt Ladoks önskemål, beräknat 
volymerna av data som vi önskar konvertera. Vi har komplett information om de flesta program 
med antagningsår från 1993 och framåt, och ser ett behov av att konvertera all denna data till 
Ladok. I dagsläget uppskattar vi att antalet individer som ska konverteras från 1993 och framåt 
är cirka 22 000. Vi önskar tillsammans med Ladok utvärdera förutsättningarna för att konvertera 
all data och identifiera vilket arbete vi kan genomföra internt för att förbereda inför 
konverteringen, exempelvis hur data ska segmenteras och den struktur som behövs för att 
kunna konverteras över på rätt sätt. Vi är beredda att påbörja processen att se över och 
anpassa integrationerna som idag existerar mellan TAS och andra system (Bilaga 1 TAS och 
integrerade system, dagsläget). Vi ser i dagsläget inget ytterligare behov än de 
standardinstanser som Ladok har erbjudit i liknande implementationsprojekt. Däremot önskar 
vi så snart som möjligt få tillgång till all form av teknisk dokumentation som andra lärosäten 
har.  
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Vi har också genomfört en omfattande kostnads- och resursanalys av fortsatt utveckling av TAS 
samt en risk- och konsekvensanalys av övergången till Ladok. Baserat på dessa utredningar är 
vi övertygade om att en övergång till Ladok är den rätta vägen framåt. 

Vi är redo att påbörja processen och avsätta nödvändiga resurser och tid för att samarbeta nära 
med Ladok för en smidig övergång. Vi föreslår att övergången sker i februari 2026, och om detta 
skulle visa sig inte vara möjligt, ser vi hösten 2026 som ett alternativt datum för 
implementeringen. Vi ser fram emot att bli en del av Ladokkonsortiet och att arbeta 
tillsammans med er för att säkerställa en framgångsrik implementering av Ladok i vår 
verksamhet. 

 

Tack för ert fortsatta stöd, och vi ser fram emot nästa steg i processen. 

 

Med vänliga hälsningar,   

Antonia Löfman Spath, Christina Norrby och Karin Hallmén   

Projektledningen   

På uppdrag av Handelshögskolans ledningsgrupp 


